
Zápis ze zasedání Rady ČJF dne 24.01.2017 

Přítomni (dle abecedního pořádku): 

 Václav Drbal, Jaroslav Grodl, Ing. Jiří Mayer, Antonín Pittner, Ing. Olga Plachá, Ing. Vladimíra 

Pospíšilová, Mgr. Lenka Sekaninová, Jiří Skřivan (příchod 10:10), Ing. Radovan Šalek,  Ing. Jan Šíma, 

Miloslav Vítek  

Hosté: Mgr. Karina Divišová, Marek Holub, Veronika Jiroutová, Ing. Eva Pařenicová, Bohumil Rejnek, 

JUDr. Kateřina Říhová (příchod 11:10) 

Omluveni: Ing. Josef Balaštík, Ing. Markéta Kvapilová, Alekos Pejos, MUDr. Zuzana Procházková, Ing. 

Zdeněk Studenec 

10:00 Prezidentka ČJF Ing. Plachá zahájila Jednání Rady  

1. Ing. Plachá přednesla členům Rady ČJF program zasedání, který Rada ČJF doplnila o bod oprávnění 

měření pony pro sportovní účely a jednohlasně program schválila 

Hlasování: 

Pro: 10   Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

2. Rada ČJF vzala na vědomí zápis ze svého zasedání ze dne 6.12.2016 

 10:10 Jednání přítomen Jiří Skřivan 

3. Prezidentka ČJF předala slovo JUDr. Petru Tomanovi, který vysvětlil změny zapracované do Návrhu 

Registračního a přestupního řádu ČJF a Sazebníku ČJF v návaznosti na Jezdecký informační systém 

(JIS). P. Drbal upozornil na účelové přestupy z oblasti do oblasti před MČR. 

 

4. Rada ČJF schválila Registrační a přestupní řád ČJF s doplněným číslem účtu, kam budou zasílány 

členské příspěvky. S platností od 1.2.2017 

Hlasování: 

Pro: 11   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

5. Rada ČJF schválila Sazebník ČJF s platností od 1.2. 2017 

Hlasování: 

Pro: 11   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

6. Rada ČJF zvolila Martina Blažka, bytem Vorlova 1041, Zdice členem Výkonného výboru 

s mandátem do příští řádné volební konference ČJF v roce 2019. Martin Blažek se zvolením 

souhlasí. 

Hlasování: 

Pro: 10   Proti: 1   Zdržel se: 0 

 

7. Rada ČJF zvolila Ing. Gabrielu Valeriánovou, bytem Stráň 6, Sadov členem Výkonného výboru 

s mandátem do příští řádné volební konference ČJF v roce 2019. Ing Gabriela Valeriánová se 

zvolením souhlasí. 

Hlasování: 

Pro: 11   Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

 



8. Rada ČJF diskutovala o doplnění Kontrolní a revizní komise. Oblastní výbory projednají případné 

kandidáty na svých zasedáních a předloží návrhy do příštího zasedání Rady ČJF 

Hlasování: 

Pro: 10   Proti: 0    Zdržel se: 1 

 

10:55 Prezidentka ČJF Ing. Plachá vyhlašuje přestávku 

10:55 Jednání opustil JUDr. Petr Toman 

11:10 Zasedání Rady ČJF pokračuje 

11:10 Jednání přítomna JUDr. Kateřina Říhová 

9. Prezidentka ČJF předala slovo Ing. Pařenicové, která informovala o rezervě Královehradecké oblasti 

k 1.1.2016. Tento bod bude projednán, z důvodů nepřítomnosti p. Pejose, na příštím zasedání Rady 

ČJF 

10. Ing. Pařenicová představila návrh jednotného systému oblastního projektového rozpočtování na 

čerpání prostředků z centrálního rozpočtu. Rada ČJF schválila dokument „Jednotný systém 

oblastního projektového rozpočtování“ 

Hlasování: 
Pro: 11   Proti: 0    Zdržel se: 0 
 

12:05 Jednání opustila Ing. Vladimíra Pospíšilová 

11. Rada ČJF diskutovala o žádostech o obnovení instruktorské (dříve cvičitelské) licence po více než 
pěti letech. Rada ČJF hlasovala o projednávání jednotlivých záležitostí a konstatovala, že termín 
podání žádostí byl jednorázový na přelomu roku 2015 a 2016 
Hlasování: 
Pro: 1   Proti: 4    Zdržel se: 5 
 

12:10 Jednání přítomna Ing. Vladimíra Pospíšilová 
 
12. Rada ČJF schvaluje zařazení pracovníků firmy Equiservis konzulent, s.r.o. do seznamu měřitelů 

pony pro sportovní účely 
Hlasování: 
Pro: 11   Proti: 0    Zdržel se: 0 
 

13. Rada ČJF diskutovala o Jarních školeních drezurních rozhodčí a o vytvoření sazebníku za školení a 
školitele ČJF, tak aby se sjednotily sazby v rámci oblastí 
 

14. P. Rejnek informoval členy Rady ČJF o schválených pravidlech Národního poháru ČJF dětí a 
mládeže 2017. Národní pohár ČJF dětí a mládeže je dlouhodobým projektem ČJF ve spolupráci 
s jednotlivými členy ČJF – pořadateli závodů, jehož hlavním cílem je systematický rozvoj 
jezdeckého sportu děti a mládeže v návaznosti na vzdělávací systém ČJF a pravidla jezdeckého 
sportu. 

 

15. Ing. Plachá informovala o průběhu spouštění jednotlivých funkcionalit v rámci Jezdeckého 
informačního systému 
 

Prezidentka ČJF ukončila jednání v 13:10 

Zapsala Veronika Jiroutová 


